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Invulling provinciaal perceel Zuidelijk Randpark Barendrecht

Advies

1. Vast te stellen de brief aan de gemeente Barendrecht als reactie op de collegebrief d.d. 4 april

2025 over de inzet van het provinciaal perceel Zuidelijk Randpark t.b.v. de Spreidingswet. 

2. Vast te stellen de publiekssamenvatting bij de brief als reactie op de collegebrief d.d. 4 april

2025 over de inzet van het provinciaal perceel Zuidelijk Randpark t.b.v. de Spreidingswet.

Besluit GS

Vastgesteld conform advies.
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1 Toelichting voor het College

De gemeente Barendrecht heeft ons meermaals gevraagd de percelen in provinciaal eigendom

gelegen in het Zuidelijk Randpark ter beschikking te stellen voor opvang asielzoekers (eerder

statushouders). Hoewel we hier vanuit ons Omgevingsbeleid ruimte voor zien is de buurgemeente

Rotterdam hier tegen, omdat de percelen aan de gemeentegrens liggen, vlakbij de kwetsbare wijk

Lombardijen. Op 22 oktober 2024 hebben Gedeputeerde Staten (GS) een brief gestuurd met het

verzoek aan Barendrecht om instemming te verkrijgen van Rotterdam alvorens de provincie de

percelen ter beschikking wil stellen. De afgelopen periode heeft Barendrecht de mogelijkheden

onderzocht om instemming van Rotterdam te krijgen voor deze plannen. 

Op 4 april 2025 heeft Barendrecht een brief gestuurd. In deze brief geeft Barendrecht aan dat de

afgelopen maanden verschillende bestuurlijke overleggen plaatsgevonden hebben tussen de

gemeente Rotterdam en de gemeente Barendrecht. In deze overleggen heeft de gemeente

Rotterdam opnieuw aangegeven dat haar standpunt ten aanzien van de opvanglocatie voor

asielzoekers onveranderd is. Aangezien Barendrecht op korte termijn, conform de wettelijke

termijnen van de Spreidingswet, uitvoering moet geven aan de Spreidingswet verzoekt het college de

provincie opnieuw om het perceel van het Zuidelijk Randpark ter beschikking te stellen. 

Op 11 maart 2025 hebben Gedeputeerde Staten het college van Barendrecht ontmoet op het

provinciehuis. Er is toen ook gesproken over het Zuidelijk Randpark en de opgaven die daar spelen.

Naast de asielopvang gaat het om recreatie, de windmolens Vaanplein en bid KNVB-campus. In dit

gesprek hebben GS aangegeven mee te willen werken aan asielopvang op provinciale grond. Hierbij is

aangegeven dat het van belang is dat Barendrecht de gemeente Rotterdam betrekt en zorgt voor een

goede afstemming. Instemming van de gemeente Rotterdam is daarbij niet vereist.

Met deze brief geeft u invulling aan deze afspraak door wat is afgesproken op 11 maart te bevestigen

per brief. Uiteindelijke besluitvorming over het daadwerkelijk beschikbaar stellen van de percelen is

een volgende stap. 

Financieel en fiscaal kader

Totaalbedrag excl. BTW  : € 0,00

Programma : Ambitie 1 - Samen werken aan Zuid-Holland

Financiële risico’s : Er zijn geen financiële risico’s.

Juridisch kader

Met deze brief geven GS aan dat zij voornemens zijn om de percelen ter beschikking te stellen. De

volgende stap is om besluitvorming voor te bereiden om de percelen daadwerkelijk te verhuren aan

Barendrecht en/of het Centraal Orgaan opvang asielzoekers (COA). 

2 Voorafgaande besluitvorming

• Op 22 oktober 2024 hebben GS een brief gestuurd (PZH-2024-862245454);

• Op 4 juni 2024 hebben GS een brief gestuurd aan het college van Barendrecht (PZH-2024-

854834900).
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3 Proces

 Op 24 april 2025 hebben gedeputeerden Koning en Van Leeuwen gesproken met wethouder

van der Linden (Barendrecht) en wethouder Achbar (Rotterdam) over de plannen voor een

KNVB campus op het Zuidelijk Randpark. De wethouder van Barendrecht heeft aangegeven

dat deze plannen de uitvoering van asielopvang op de provinciale percelen niet in de weg

staan.  

 Op 11 maart 2025 is een ontmoeting geweest van GS met het college van Barendrecht (zie

toelichting onder 1).

 Op 21 september 2023 vond een bestuurlijk overleg plaats tussen gedeputeerde Koning en

wethouder Vermaat van Barendrecht.

 Op 13 april 2023 vond een bestuurlijk overleg plaats tussen CdK Smit, gedeputeerde Koning,

burgemeester Veldhuizen en wethouder Van Der Linden van Barendrecht en wethouders

Achbar en Buijt van de gemeente Rotterdam.

 In het najaar van 2022 was een bestuurlijk overleg tussen wethouder Vermaat van

Barendrecht en gedeputeerde Koning over het mogelijk maken/houden van zowel de

bedoelde tijdelijke huisvesting als de windturbines op de nabijgelegen windzoeklocatie

(Rotterdamse Regio) Vaanplein.

4 Participatie en rolneming

Als provincie zijn we hier grondeigenaar, en toetsen we de ruimtelijke mogelijkheden van de locatie

aan ons Omgevingsbeleid. Tegelijkertijd hebben we de rol op het gebied van huisvesting asiel en

statushouders, waarin we coördineren vanuit de provinciale regietafel (PRT). Het initiatief om op

deze plek tijdelijke huisvesting te realiseren komt vanuit de gemeente Barendrecht, waarin dit

perceel kadastraal is gelegen.

Wanneer asielopvang op deze locatie wordt ontwikkeld zal een ruimtelijke procedure gestart

worden. Participatie is onderdeel van dit plan. Deze zal worden georganiseerd door de gemeente

Barendrecht en het COA. 

5      Communicatiestrategie

De kwestie huisvesting asielzoekers op de gemeentegrens ligt gevoelig en is in het verleden ook in de

regionale pers aan bod gekomen. Afgelopen periode is er door het standpunt van Rotterdam weinig

beweging in dit dossier geweest. Door de percelen aan te bieden aan Barendrecht komt het dossier

weer in beweging en komt er zicht op realisatie van asielopvang in dit gebied. 


